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Přednáška pana profesora Holuši z České zemědělské univerzity byla zajímavá. Zabývala se 

entomologií, konkrétně problémy se škůdci a jejich šířením. Dozvěděli jsme se i další informace 

ohledně zemědělské univerzity. 

Martin Poloha 5.C 

Přednáška trvala celkem dvě vyučovací hodiny. První polovina vypadala jako reklama na školu, ale 

kdybych tvrdil, že byla nezajímavá, tak bych lhal. Pokud by mě daný obor zajímal, asi bych si i jejich 

školu vybral. Druhá půlka byla více vzdělávací, dozvěděli jsme se něco o lýkožroutech, jejich 

predátorech a o boji proti lýkožroutů. Některé metody byly velmi zajímavé. 

Martin Řeha 5.C 

Přednáška se mi moc líbila. Nejzajímavější bylo video, které obsahovalo parazita lýkožrouta v akci. 

Potom také historky pana profesora o horolezcích, kteří prováděli odkorňování a jeho závěr, že 

vlastně použití parazitů v boji s lýkožrouty nic nevyřeší.  

Hana Závodná, 5.C 

 

 

 

 

 

 


